

Student Hostel of College of Professional and Continuing Education 專業及持續教育學院學生宿舍

Enrich Your Learning with Hostel Life 融入宿舍生活，豐富學習經歷

Exclusively for HKCC and SPEED Students
專為香港專上學院和專業進修學院學生而設

- Convenient Location in Mong Kok
座落旺角，交通方便
- 5-storey Building with 46 Places
樓高五層，提供46個宿位
- Well-equipped with Common Space,
Cleaning Service, and Wi-fi, etc.
設施完善，包括共用空間、清潔服務及Wi-fi上網
- Move-in Date: 1 September 2018
入住日期：2018年9月1日



Overview of College of Professional and Continuing Education

College of Professional and Continuing Education (CPCE), founded in 2002 by The Hong Kong Polytechnic University (PolyU), focuses on the provision of high quality self-financed programmes at the post-secondary level through its two educational units, namely Hong Kong Community College (HKCC) and School of Professional Education and Executive Development (SPEED). HKCC offers quality sub-degree programmes that meet the changing needs of society and prepare its students for further studies or career development, while SPEED provides quality articulation degree programmes that answer a wide range of career and professional aspirations.

Introduction of CPCE Student Hostel

To facilitate their holistic development and enrich their study life, CPCE will provide HKCC and SPEED students with the opportunity for residence in a 5-storey well-equipped student hostel.

Number of Bed Spaces: 46

14 single beds



32 bunk beds



Facilities:

- Common space
- Basic furniture
- Pantry
- Wi-fi
- Cleaning service
- 24-hour security system

Move-in Date: 1 September 2018

Application Details

Eligible Applicants:

- All full-time HKCC and SPEED students
- Priority will be given to:
 - Non-local students
 - Students with genuine needs

Fees and Payment:

The residential period commences in September 2018 and ends in mid-June 2019 (9.5 months). The monthly lodging fee is HK\$3,000 (single bed) or HK\$2,000 (bunk bed). An additional one-month lodging fee will be charged as caution money which is to be refunded upon check-out, subject to no outstanding claim on the lodging fee or other charges.

Residents are required to pay the fee by two instalments according to the following schedule:

Payment Schedule	Instalment Fee (HK\$)		Remark
	Single Bed \$3,000/month	Bunk Bed \$2,000/month	
First instalment: 20 August 2018	\$15,000 + \$3,000	\$10,000 + \$2,000	5-month lodging fee and caution money
Second instalment: January 2019	\$13,500	\$9,000	4.5-month lodging fee

Electricity charges based on the actual consumption of residents, shall be paid by each resident to the Management Company. A deposit of HK\$500 shall be paid to the Management Company in advance, which will be refunded upon check-out, subject to no outstanding claim on the electricity charges.

Application Period: 14 May - 15 July 2018

Online Application: <http://sao.cpce-polyu.edu.hk/studenthostel>

Result Notification: by 13 August 2018

專業及持續教育學院背景

香港理工大學專業及持續教育學院 (CPCE) 於2002年正式成立，透過轄下教學單位——香港專上學院 (HKCC) 及專業進修學院 (SPEED)，致力提供高質素的自資專上課程。HKCC開辦優質的副學位課程，以迎合社會不斷轉變的需求，並為繼續升學或就業的畢業生，建立鞏固的基礎。SPEED則提供優質的學士學位銜接課程，以配合學生未來的多元事業及專業發展。

CPCE學生宿舍簡介

為全面促進同學的全人發展及豐富他們的大專學習生活，CPCE為HKCC及SPEED同學提供樓高五層，設施完善的學生宿舍。

宿位數目：46個

14張單人床



32張雙層床



設施：

- 公共空間
- 基本家具
- 茶水間
- Wi-fi
- 清潔服務
- 24小時保安系統

入住日期：2018年9月1日

申請詳情

申請人資格：

- 所有HKCC及SPEED全日制學生
- 以下學生將獲優先考慮
 - 非本地學生
 - 有實際需要的學生

費用及繳費方法：

宿舍住宿期由2018年9月至2019年6月中（9個半月），每月宿費為港幣\$3,000（單人床）或\$2,000（雙層床）。另外，亦會額外收取一個月宿費作為保證金，如沒有欠交宿費或其他費用，保證金將於宿生遷出時退還。

宿生須按下列限期分兩期繳付宿費：

繳費限期	金額（港幣\$）		備註
	單人床 （\$3,000/每月）	雙層床 （\$2,000/每月）	
第一期： 2018年8月20日	\$15,000 + \$3,000	\$10,000 + \$2,000	五個月宿費及保證金
第二期： 2019年1月	\$13,500	\$9,000	四個月半月宿費

管理公司將按宿生每月耗電量收取電費，亦會額外收取港幣\$500作為電費按金，如沒有欠交電費，按金將於宿生遷出時退還。

申請日期：2018年5月14日至7月15日

申請網址：<http://sao.cpce-polyu.edu.hk/studenthostel>

結果公佈日期：2018年8月13日或之前



Address: 50 Tung On Street, Mong Kok, Kowloon
(an 8-minute walk from MTR Yau Ma Tei Station)

地址：九龍旺角東安街50號
(距離港鐵油麻地站約8分鐘步程)

Enquiries 查詢：

CPCE Student Affairs Office CPCE學生事務處

Address 地址：

4/F, PolyU Hung Hom Bay Campus 理大紅磡灣校園四樓

3/F, North Tower, PolyU West Kowloon Campus 理大西九龍校園北座三樓

Email 電郵：sao@cpce-polyu.edu.hk

Website 網址：sao.cpce-polyu.edu.hk